



UNMIS Press Statement

13/04 2011

UNMIS welcomes today's decisions by the Abyei Standing Committee

The United Nations Mission in Sudan (UNMIS) welcomes the decisions by the Abyei Standing Committee, which met today at UNMIS Headquarters in Khartoum to form a Joint Technical Committee (JTC) for the implementation of the Kadugli Agreements of 13 and 17 January 2011.

The JTC is to see to the effective deployment of the Joint Integrated Units (JIUs) throughout Abyei Area and the withdrawal of all other unauthorized forces. The JTC is scheduled to have its first meeting in Abyei on 18 April 2011.

UNMIS shall provide the necessary assistance required to facilitate the implementation of today's decisions.

بعثة الأمم المتحدة في السودان ترحب بقرارات أعضاء اللجنة الدائمة لأبيي

ترحب بعثة الأمم المتحدة في السودان بقرارات أعضاء اللجنة الدائمة لأبيي والتي اجتمعت اليوم في مقر بعثة الأمم المتحدة في الخرطوم، لتشكيل لجنة فنية مشتركة لتنفيذ اتفاقات كادوqli 13 و 17 يناير 2011.

وقد تم الاتفاق علي أن تقوم اللجنة الفنية المشتركة بالنشر الفعال للوحدات المتكاملة المشتركة في جميع أنحاء منطقة أبيي وانسحاب جميع القوات الغير مصرح بها. ومن المقرر ان تعقد اللجنة اجتماعها الأول في أبيي في 18 أبريل 2011.

وتعرب بعثة الأمم المتحدة عن استعدادها التام لتقديم المساعدة الضرورية و اللازمة لتسهيل تنفيذ القرارات المتخذة اليوم.

UNMIS Press Statements are posted on www.unmis.org

For further information, contact Kouider Zerrouk. Acting Spokesperson. Phone: + (249) 912 39 65 39. Email: Zerrouk@un.org